

# Duo Sonore - Fiche Technique

Duo Sonore joue avec **deux batteries** - l'une en face de l'autre - un set de percussion et une installation d'effets (micros, pédales). **Nous amenons tout sauf les micros.**

**Si un kit de batterie est présent dans le backline de la salle, Duo Sonore préviendra la salle s'il en a besoin.** Merci!

Si la taille de la salle le permet, nous souhaitons sonoriser nos batteries ainsi que le set de percussion avec au minimum, 2 overheads par batterie, un micro snare et un micro kick par batterie.

Duo Sonore plays with **two drums** - one in front of the other - a percussion set and an installation of effects (microphones, pedals). **We bring everything except the microphones for drums and percussions.**

**If a drum kit is present in the backline of the venue, Duo Sonore will notify the room if it needs it.** If the size of the room allows, we want to add sound to our drums as well as the percussion set with **at least 2 overheads per drums, a snare microphone and a kick microphone per drum.** Thank you / Danke !

## **We need:**

4 overheads  
2 mics snare  
2 mics kick  
1 overhead ou 1 sm57 for percussions  
2 DI (for voice, effects)  
1 mic for voice  
Carpet / tapis /

## **We bring:**

- 1 mic for voice

- DRUM 1 + percussions on stands  
Kick 18 / 20"  
Snare 14 "  
Floor Tom "  
2 stands cymbals  
1 stand hi-hat

- DRUM 2  
Kick 18 / 20"  
Snare 14"  
Floor tom 14"  
2 stands cymbals  
1 stand hi-hat